
V souladu s informačním zákonem žádám o zaslání NEANONYMIZOVANÉHO záznamu v

plné délce 2 jednání zastupitelstva, které se konalo dne 23.9. 2020.

Věřím, že budete postupovat stejně, jako v jiných případech a pošlete
informace až 15. den od obdržení této žádosti. V opačném případě si

nedokážu vysvětlit, různý postup u podobných podnětů.

Tajemník mi napsal:

Doposud žádný ověřovatel audiozáznam neobdržel.

>

> Pokud jej (neanonymizovaný) vyžadujete, prosím, abyste o něj požádal

> starostu a nikoliv mé.

>

V souladu s GDPR se prosím postarejte o to, aby se data objevila jen na
serverech poskytovatelů, se kterými máte dojednanou dohodu. V tomto případě
to je podle mého názoru OVANET, ale mohu se plést.

Svou odpověď a odkaz ke stažení nahrávky mi laskavě zašlete prostřednictvím
datové schránky, protože pracovní mail zastupitele mi po přesunu DNS k
OVANETu přestal fungovat tak, jak jsem byl zvyklý a na soukromý email se to
s ohledem na citlivost nehodí.

Jednání zastupitelstva se konalo dne 23.9. 2020 a já se dobrovolně
přihlásil, abych se stal ověřovatelem zápisu. Činil jsem tak s vědomím, že
zápis MUSÍ být zveřejněn (a tedy i ověřen) do 10 dnů. Jelikož se jednání
zastupitelstva protáhlo na 6-7 hodin jednání a požadavek na ověření zápisu
jsem obdržel teprve dnes 19.10. 2020, potřebují k ověření zápisu
audionahrávku a kontrola zápisu se tak o to víc protáhne o několik dnů.

Bohužel Hrabová doplácí na laxní přístup vedení obce, které opakovaně nedbá
jednacího řádu a platné legislativy a dělá si co chce. Požadavek na ověření
zápisu měsíc po konání zastupitelstva je toho příkladem. Jak si má
ověřovatel zápisu klíčové věci pamatovat? Každý zodpovědný ověřovatel bude
potřebovat hodně dní na to, než to projde a porovná s audionahrávkou.

S přáním pěkného dne, R.O.
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